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Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . alapján kérdést kívánok feltenni Dr . Matolcsy György nemzetgazdasági

miniszternek

Hogyan áll a panelprogram? "

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt évek tapasztalatai alapján kijelenthetjük, hogy a panelfelújítási program a baloldal i

kormány népszerű projektje, melyet az érintett lakosság egyre jobban megismer, elismer és igényb e

vesz. Ezt a tényt a számok is mutatják . A pályázati kiírásokra évről évre egyre több pályázat
érkezett, a program keretében egyre több épület újul meg .
Az igény tehát fokozatosan nő , a panelházakban lakó állampolgárok egyre nagyobb hányada ismeri

fel a korszerűsítésben rejlő lehetőségeket.

Mindezekre tekintettel kérdezem miniszter urat, 2011-ben milyen pályázatokat, mekkor a
keretösszeggel hirdettek meg panelfelújításra? Mennyi felújítási igény érkezett be ezekre a

pályázatokra?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2011. szeptember 27 .

Dr. Tóth József
MSZP
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